
 

 

Referat 

Forældrebestyrelses møde i Strib Børnehus  

Referent – Klaus  

Ordstyrer - Klaus 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  

Referat godkendt 

2. Nyt fra husene  

a. Kastanieborgen 

       I Stjernehuset har de fokus på ”hvem er jeg” og gør klar til jul. 

I brumbasserne og krudtuglerne har de modtaget en del nye, så der er fokus på at skabe små 

trygge rum, ved at dele børnene i små grupper. 

      I Børnehaven skal de have to dage med kastaniedag, hvor grupperne aldersinddeles. 

Der har bl.a. været Paw Patrol forhindringsbane og de store børn har tegnet sig selv og øvet på 

bogstaver. – Der laves også julehemmeligheder. De store skal snart til at have et ugentligt besøg 

på skolen. 

b. Bulderby 

Det fylder meget i huset at der er mange håndværkere, på godt og ondt, det larmer og fylder, men 

er også spændende syntes børnene. 

Der er mange nye børn, så der er fokus på at få alle til at blive en del af børnehaven og lærer hvad 

det vil sige at gå i børnehaven. 

De store har fokus på rim og remser, bogstaver. 

Mellemgruppen har været klædt ud til Halloween og besøgt Rudbækhøj, hvilket var et stort hit. 

Vuggestuen har fast motorikdag om mandagen og har også fokus på at komme rundt i nærmiljøet. 

3. Opfølgning:  Er der spørgsmål til oplægget ?”At sidde i bestyrelsen ”  



Bestyrelsen har læst et oplæg omkring det at sidde i bestyrelsen. 

4. Opfølgning:Værdier i forældresamarbejdet. Efter drøftelse om forældresamarbejde - Jeg 

har skrevet en tekst til vores forældrefolder omkring forventninger. Se vedhæftet 

dokument og afsnittet om ”Forventninger” 

Bestyrelsen har i fælleskab haft en snak om hvilke forventninger vi har til hinanden. Der er 

udarbejdet et afsnit til en folder, som tages med på et kommende personalemøde hvor personalet 

gennemgår de punkter der er.  

5. Anette stopper og der er krav om at vi skal inddrage interessenter når store forandringer 

skal ske eller sker. Jeg tager et dialog skema med til mødet. 

Anettes koordinatorrolle nedlægges og timerne fordeles i stedet rundt i huset og så kommer 

Helene og Anne på skift til at være i Bulderby.  

Bestyrelsen gennemgår plusser og minusser ved at koordinatorrollen nedlægges. 

6. Fuldforplejning for alle børnehavebørn – Køkkendamerne og jeg har landet et forslag. 

Der er fuld forplejning for alle fra 15. januar. 

7. Nyt fra Anne  

Der kommer snart pædagogisk tilsyn i begge huse. 

Der afholdes samtaler til én stilling i Bulderby og i Kastanieborgen 24/11-2021 – til start senest 1. 

januar. 

Der er pædagogisk dag 5/2 for personalet og de bestyrelsesmedlemmer som har lyst. 

Der er på foranledning af en bedsteforælder oprettet et frivillighedskorps, hvad det præcis vil 

indebærer, finder aktørerne ud af løbende – Der er plads til flere. 

8. Planlægning af valg til bestyrelsen 

Der planlægges valg til bestyrelsen start marts 2022. 

Der skal bruges nye medlemmer fra begge afdelinger. 

9. Vi modtager mange syge børn. 

Det er vigtigt at børnene er raske før de kommer tilbage i institution. Der kan ses et øget 

sygefravær blandt personalet.  

10. Nyt årshjul med møder. Er vedhæftet. 



11. Nyt fra formanden/bestyrelsesmedlemmerne 

Forskellige snakke om dagligdagen i de forskellige huse, hvad fungerer og hvad fungerer ikke. 

12. Økonomi  

Der er kommet budget for 2022 – 123 børnehavebørn fordelt på de to matrikler, dette er 10 

mere end 2021. Vuggestue antallet går fra 46-52.  

13. evt.  

14. Punkter til kommende bestyrelsesmøder 

a. Kritik af Aula 

b. Gennemgang af forventningsafsnit 

•Næste møde i bestyrelsen se årshjul. 


